
Městská část Praha 9 
Finanční výbor 
Zastupitelstva městské části 
 

 

 V Praze dne 13.6.2019 

 

Zápis z jednání Finan čního výboru, které se konalo dne 11.6.2019 

 

Přítomni:  
 
Lukáš Dančevský, Ing. Tomáš Kubík, Ing. Jiří Navrátil, Ing. Hana Bláhová, Ing. Vasil 
Silvestr Pekar Ph.D., Ing. Zdeněk Davídek 
 
Omluveni: 
 
Václav Vislous MSc. 

Host: 
 
Mgr. Martin Hrubčík 

 

Předseda výboru zahájil jednání ve 14:00 hod. 

 

Byl schválen následující program jednání: 

1. Komplexní rozbor hospodaření MČ Praha 9 za rok 2018 
2. Úprava v seznamu nedokončených investic 

 

Výsledek jednání Finančního výboru: 

 

1. Členové Finančního výboru se seznámili s Komplexním rozborem hospodaření Městské 
části Praha 9 za rok 2018 a to z pohledu realizovaných příjmů, výdajů a výsledku 
hospodaření hlavní činnosti a nákladů, výnosů a výsledku hospodaření zdaňované činnosti. 
Rovněž byli seznámeni s realizovanými rozpočtovými opatřeními, konečným stavem 
upraveného rozpočtu a s finančním vypořádáním MČ Praha 9 se státním rozpočtem, 
rozpočtem hl.m.Prahy a s finančním vypořádáním se zřizovanými příspěvkovými 



organizacemi.  Veškeré dotazy týkající se mj. Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření 
Městské části Praha 9  a  opatření k nápravě na uvedené nedostatky jim Ing. Hana Bláhová 
zodpověděla.  
 
Finanční výbor doporučuje Komplexní rozbor hospodaření MČ Praha 9 za rok 2018 
ZMČ Praha 9 ke schválení.  
 
Výsledek hlasování: 
 
Pro: 4 
Zdržel se: 0 
Proti: 0 

 
2. Ing. Zdeněk Davídek a Ing. Tomáš Kubík detailně popsali jednotlivé investiční akce 

uvedené v důvodové zprávě, u kterých již není předpoklad pro další pokračování. Zároveň 
zodpověděli členům Finančního výboru veškeré dotazy, které se týkaly jednotlivých 
investičních akcí. 

 
Finanční výbor doporučuje ZMČ Praha 9 úpravu v seznamu nedokončených investic 
dle důvodové zprávy a zároveň jejich odúčtování z majetkového účtu.  

Výsledek hlasování: 

Pro: 4 
Zdržel se: 0 
Proti: 0 
 
 

3. Mgr. Martin Hrubčík poděkoval členům Finančního výboru za projednání a připomínky k 
Návrhu nového jednacího řádu Výborů Zastupitelstva MČ Praha 9 a informoval o zařazení 
tohoto bodu do programu ZMČ Praha 9, které se uskuteční dne 25.6.2019.  

 
Předseda výboru ukončil jednání v 15 hod. 

 

Zapsala : 

Ing. Hana Bláhová, Tajemník výboru                     ……………………………………. 

Schválil: 

Lukáš Dančevský, Předseda Finančního výboru:           ………………………………..….. 

Ověřil: 

Ing. Tomáš Kubík, Místopředseda Finančního výboru: ……………………………………. 

 


